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Compania româneasca UiPath pregatește un IPO. Daniel Dines (CEO), la CNN:

„Nu cred ca oamenii îsi vor pierde joburile din cauza automatizarii”

Daniel Dines, CEO-ul UiPath, a anuntat ca se pregateste pentru o listare publica initiala (IPO), fara a

anunta o data exacta, însa anul 2021 pare o certitudine.

„Aveam planuri pentru listarea la bursa înca de dinainte de COVID, dar ne-am facut o promisiune, si anume ca

vom aplica pentru IPO doar atunci când vom fi spre profitabilitate. Acum, COVID ne-a accelerat planurile, suntem

într-o situatie financiara foarte solida si, în mod clar, planuim sa aplicam pentru IPO anul viitor”, a spus Dines,

într-un interviu pentru CNN.

UiPath a devenit decacorn, dupa ce a atras o noua runda de finantare, valoare de piata a companiei fiind acum de

10.2 miliarde de dolari.

Citește și

→   Cu ce avocați a lucrat UiPath în finanțarea ce i-a adus o evaluare de 10 mld. usd

Noua investitie va sprijini planurile UiPath în vederea accelerarii proceselor de automatizare în companii, “astfel

ca fiecare afacere sa devina, în final, o afacere bazata pe software”, spune Dines.

"În aceasta criza am lucrat chiar mai mult si am ajutat companiile sa gestioneze mai bine situatia. Pe cei de la

Clinica din Cleveland i-am ajutat sa economiseasca 3 ore pentru fiecare asistenta, timp în care au fost tratati

pacientii. Totul este despre eficienta, este pentru a oferi oamenilor ocazia sa realizeze joburi pentru care oamenii

sunt facuti. În cazul asistentelor, sa ajute pacienti, nu sa completeze documente", a explicat Dines.

"Cred ca natura joburilor se va schimba"

Daniel Dines spune ca piata joburilor se va schimba radical în urmatoarea perioada, iar automatizarea nu îi va face

pe oameni sa-si piarda joburile, însa acestia trebuie sa-si îmbunatateasca calitatile.

"Cred ca natura joburilor se va schimba. Nu cred ca îsi vor pierde joburile din cauza automatizarii, dar trebuie sa-si

imbunatateasca munca. Lucram în SUA cu 7500 de oameni pentru a-i antrena pentru tehnologia noastra. Nu este

valabil doar pentru SUA, lucram în toata lumea. Am investit mult în comunitate, suntem foarte mândri sa avem

milioane de oameni care au învatat sa fie pregatiti pentru urmatoarea generatie de joburi", a încheiat Dines.
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